
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2023-01-12
Plats: I kyrkstugan 19.00
Närvarande: Therese Omme, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Peter Ohlsson, Helene
Hansson

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Helene Hansson till justerare.

4. Föregående protokoll
Vi hade besök av Lunds kommuns Friluftsamordnare Jenny Gustavsson med
givande diskussioner om bl a nya vindskydd på Risen och Vita slingan. Efter
mötet har Peter och Jenny varit på Risen där de tittade på ett par alternativa
platser. Peter fortsätter hålla kontakten med Jenny framöver och jobbar vidare
på om det blir två eller tre st vindskydd.
Mulle har nu fått presentkortet av föreningen som uppskattades mycket.
Vi har ännu inte fått något mötesdatum med Björnstorps gods.
Tältet är nu färdigt och Peter hämtar det om två veckor.
Peter ska införskaffa vekar till våra fotogenlyktor.
Therese och Napoleon har inte gjort färdigt dokumentet med riktlinjer för TVM
ännu.
Christel läste Remiss Skånes Friluftslivsplan och återkom med några punkter
till dem.

5. Årsplanering 2023 -Valborg 30 april
I år är det Strövare -13 som ansvarar för arrangemanget för Valborg från vår
sida, Therese stämmer av med Anton. Helene kollar upp vad byalagets planer
är angående plats av valborgsmässobålet.

6. Ledarträff till hösten 2023 16-17 september 2023
-Presentera logga och planera uppstartsmöte den 19 jan kl 19.00.
Alla de inbjudna lokalföreningarna kommer att närvara på uppstartsmötet med
totalt åtta personer.
Vi köper fastlagsbullar som vi bjuder på och Peter kommer sen att inleda
mötet med att dra sina tankar kring Camp Out. Efter det delar vi in oss i
två-tre grupper där vi pratar om vad man skulle vilja göra på denna
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ledarträffen, därefter sätter vi oss tillsammans och går genom gruppernas
önskemål. Utifrån gruppernas punkter och de idéer vi i styrelsen har (MTB,
SUP, vandring, föreläsning) gör vi en planering för träffen. Vi kan också
diskutera vad föreläsningen ska innehålla, då Anki Nilsson kan prata om olika
ämnen inom ledarskap och naturupplevelser.
-Skicka ut "save the date" på fb Ledare Genarp

7. Årsmöte 9 mars kl 18-20? Vem gör vad?
Vi bestämde att årsmötet börjar traditionsenligt kl 19. Vi diskuterade kring hur
vi skulle kunna locka fler att närvara på mötet, dock utan att komma på något
revolutionerande. Helene frågar Per om han kan vara ordförande på årsmötet.
Vi ger Anton i uppdrag att kontakta några personer som vi har förslagit som
möjliga till att kunna vara med i styrelsen. Kristin får i uppgift att lägga upp
Äventyret på hemsidan och Christel lägger upp det på Facebook.

8. Läget i verksamheten
Knytte -19
Knytte -18
Mulle -16/17
Strövare -15
Strövare -13
Lufsare -12 x 2
Lufsare -11
Lufsare -10
Lufsare -09
TVM -08
Vuxen-mulle
Tipsrundan
MTB, har planeringsmöte för vårterminen den 12/2
SUP
Gravelcykling, planerar att göra två tillfällen i april och ett i juni
Vuxen-vandringen

Graninsamlingen är nu på lördag.

Information om kommande skridskoåkningsdagar i Lunds ishall i februari är
utskickade till ledarna.

9. Övriga frågor
- Engagemang vita slingan
Frågan bordläggs till nästa möte eftersom Peter inte fått tag i Jenny pga
ledighet.
- Cykelsektion
Vad skulle en sådan sektion göra? Den skulle kunna ansvara för MTB-barn,
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gravelcykling, Vita slingan, temaresa till t ex Isaberg, kläder till cyklister, verka
för att barngrupperna cyklar till ett av sina Äventyr
- Tipsrundan
Eftersom Karin Berg inte ska fortsätta sitt arbete med Tipsrundan, har alla
hennes uppgifter delats ut till övriga medlemmar i tipsrundegänget. Det finns
gott om kompetens och engagemang att driva tipsrundan vidare inom teamet
så det känns betryggande. Anneli Lönnblad kommer framöver att vara den
sammanhållande. Datum för åtta rundor under våren bestämdes där även en
längre påskrunda ingår.
Det finns ett lättare renoveringsbehov av vår blåa bod som står på
parkeringsplatsen vid IP. Mats och Therese bestämmer ett datum då de
träffas för att se över vad det är som behöver göras på boden.
Vi beslutade att vi ska köpa vars en tröja för åt styrelsen för att kunna vara
enhetligt klädda.
Vi bestämde också att vi ska köpa en ny kanot i plast som ska ersätta en av
våra nuvarande kanoter i aluminium.

Nästa möte är den 9/2.

10.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2023-01-13 Helene Hansson 2023-01-13


